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Mondelinge vragen 

 

Van:SP/Brammert Geerling 

Aan: Wethouder volkshuisvesting 

Datum: 30-10-2017 

Betreft: Planvorming en communicatie semipermanente woningbouw Scholtensteeg. 

 

Inleiding 

Op 25 september is er in deze raad gesproken over o.a. de plannen voor semipermanente 

woningbouw aan de Scholtensteeg. Hier bleek dat de gemeente Zwolle tot op dat moment 

onvoldoende duidelijk had gecommuniceerd over de aard van deze plannen waardoor allerlei wilde 

verhalen de ronde begonnen te doen. In die vergadering heeft de SP haar ongenoegen geuit over de 

uitlatingen van wethouder Veldhoen van de gemeente Kampen over dit onderwerp. Een geluid dat 

onze wethouder goed heeft opgepikt. Dit heeft dhr. Veldhoen er helaas niet van weerhouden allerlei 

uitspraken te doen over onze woningbouwplannen. Uitspraken die de SP-fractie niet anders kan 

typeren dan plat populisme over de rug van onze huurders en woningzoekenden. 

 

Tegelijkertijd is duidelijk geworden dat er grote zorgen bestaan in ‘s-Heerenbroek over deze 

plannen. Dorpsraad en bewoners voelen zich overvallen door de plannen en worden op dit moment 

niet betrokken door de gemeente Zwolle.  

 

 

 

 

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Hoe beoordeelt de wethouder de uitlatingen van dhr. Veldhoen? 

2. Klopt het dat de gemeente Kampen in 2016 niet is geïnformeerd over het afgeven van een 

gebruiksvergunning voor tijdelijke woningbouw op deze locatie? Zo ja, waarom is dat niet gebeurt? 

3. Heeft de wethouder het idee dat Zwolle en Kampen elkaar op dit moment goed op de hoogte 

houden van ontwikkelingen die de buren aangaan op zowel bestuurlijk als ambtelijk niveau? 

4. Is de wethouder het met de SP eens dat het onverstandig is te wachten tot er concrete plannen 

voor deze locatie  liggen, maar juist nu al bewoners van Stadshagen en ‘s-Heerenbroek te betrekken  

bij de realisatie van woningbouw op deze locatie? 

 


